
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

 

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 9. rujna  2019. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić-predsjednik, Eduard Akrap, Miro 

Grubeša i Zvonko Antunović. 

Sjednicu je otvorio predsjednik IO g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Kalendar natjecanja 

2. Natjecateljski pravilnik steel dart 

3. Voditelj ureda HPS-a 

4. Razno 

 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno napomenuo kako je potrebno pripremiti 

kalendar natjecanja za predstojeću sezonu i objaviti ga na službenoj stranici HPS-a. U ovom 

trenutku nije moguće odrediti sve termine natjecanja ali one koji su poznati ili se mogu 

odrediti treba javno objaviti što prije. Izjavio je da će on taj dio odraditi i predložio kalendar 

po natjecanjima.  

Detaljan raspored svih natjecanja bit će kasnije utvrđen i objavljen, kada se kalendar uskladi 

sa kalendarom EDU-a i u dogovoru sa županijskim savezima. 

 

Ad 2.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je istaknuo kako je potrebno izraditi Natjecateljski 

pravilnik za steel dart. 

Ostali članovi IO su naglasili da je teško u ovom trenutku izraditi takav pravilnik jer se još 

uvijek ne zna kakav sustav natjecanja bismo mogli organizirati po županijama a pogotovo na 

državnoj razini. Stoga će se s ovim pitanjem još pričekati. 

 

 

Ad 3.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić smatra kako voditelj ureda HPS-a  može i treba 

puno više raditi u smislu profesionalnog odrađivanja posla od dosadašnjeg voditelja.  

Predlaže da se kao voditelj ureda zaposli osoba koja bi bila u svakom trenutku dostupna i na 

raspolaganju članovima HPS-a te smatra kako u ovom trenutku Slaven Kovačević odgovara 

najbolje traženoj poziciji, dok bi dosadašnji voditelj ureda Stjepan Štimac ostao kao potpora. 

Ostali članovi smatraju kako bi ovakva odluka izazvala dodatne troškove za HPS te da nije 

jasno kakve bi reakcije javnosti bile.  

 



Na to je predsjednik IO izjavio da se u tom slučaju pričeka s ovim rješenjem dok se savez ne 

stabilizira i ne bude moguće uzeti osobu koja bi bila u potpunosti na raspolaganju HPS-u i 

njegovim članovima. 

 

Ad 4.) Član IO Miro Grubeša je najprije istaknuo kako je on za promjene sustava igre za C 

ligu na način da se umjesto single out igra master out, smatrajući da će to doprinijeti napretku 

igrača i pojačati kvalitetu same igre. Ostali članovi nisu imali ništa protiv prijedloga ali tu 

ideju se može eventualno predložiti Skupštini HPS-a, jer nije moguće predvidjeti kako bi 

takva odluka utjecala na broj natjecatelja jer je evidentno da je najveći broj igrača C lige 

registiran prvenstveno zbog druženja i zabave pa bi eventualne promjene mogle biti osjetljive. 

Ovo pitanje ostaje otvoreno i o njemu se može još raspravljati. 

Nadalje je g. Grubeša predložio da se broj krugova u jednom legu meča ograniči na 20 

krugova, nakon čega bi pobjednik bio igrač s manje bodova a u slučaju istog broja bodova bi 

igrači gađali centar za pobjedu. 

Na kraju su članovi IO raspravljali o statusu klubova i potrebi da se podaci o klubovima 

ažuriraju u smislu da se u svakom trenutku može vidjeti koji klubovi su izvan mandata 

odnosno do kada traje mandat aktivnim klubovima. Ovaj dio bi trebao odraditi voditelj ureda. 

 

Nakon što su iscrpljene sve teme, predsjednik je zaključio sjednicu. 

Sjednica završena u 22:15. 

 

 

 

       ___________________ 

                    Tihomir Mamić 

                        predsjednik IO 


